
BRM.0012.3.11.2018 

Protokół  Nr  2/2018 

z posiedzenia Komisji Strategii i Promocji Miasta Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego w dniu  17 grudnia 2018 r. 

w Urzędzie Miasta Inowrocławia, przy ul. Roosevelta 36 

--------------------------------------------------------------------------------------------- 

Ad 1. 
 

Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Maria Żukowska – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła,  

że w obradach Komisji uczestniczy 3 radnych, co wobec ustawowego składu 

Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

Czas z trwania posiedzenia 9.30 – 9.40. 
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Maria Żukowska, 

zastępca przewodniczącej  - Lidia Stolarska, 

członkowie:     - Jacek Bętkowski, 

     - Damian Polak. 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:  

 Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich, 

 Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich, 

 Magdalena Klimek – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej, 

 Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu. 
 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokołu. 

 

Ad 2. 
 

Przyjęcie porządek dziennego posiedzenia. 
 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

Dzisiejszy porządek obrad przedstawia się następująco: 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Sprawy wymagające opinii Komisji (zaopiniowanie projektów uchwał). 
 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie i przystąpiono do jego realizacji. 
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Ad 3. 

 

Sprawy wymagające opinii Komisji (zaopiniowanie projektów uchwał). 

1. 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu „Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Inowrocławia”  

w celu przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu – załącznik nr 3  

do protokołu. 
 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

Zapytań do projektu uchwały nie było. 

Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem przedstawionego projektu uchwały? 
 

Głosowanie:  za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 
 

2. 
 

Magdalena Klimek – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie Miasta 

Inowrocławia z Inowrocławskiej Lokalnej Organizacji Turystycznej –  

załącznik nr 4  do protokołu. 
 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 
 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Jaki interes będzie miało Miasto? 
 

Magdalena Klimek – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

To nie jest zarobek dla Miasta. Po prostu sami będziemy prowadzić punkt 

informacyjny, w ramach Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej. 

 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

Nie widzę więcej chętnych do zabrania głosu.  

Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem przedstawionego projektu uchwały? 
 

Głosowanie:  za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 
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3.  
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Przedstawiała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Miasto Inowrocław oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków – 

załącznik nr 5  do protokołu. 

 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

Zapytań do projektu uchwały nie było. 

Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem przedstawionego projektu uchwały? 

 

Głosowanie:  za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie 

dzisiejszej Komisji. 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Strategii i Promocji Miasta 

 

Maria Żukowska 

 
Protokółowała 

 

Maria Legwińska 

 


